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Írásbeli kérdés
Dr. Kövér László
az Országgyűlés elnök e
részére

Tisztelt Elnök Úr!

Az Alaptörvény 7. cikk (2) bekezdése alapján, figyelemmel az Országgyű lésről szóló 2012. évi
XXXVI. törvény 42. § (8) bekezdésére, valamint az egyes házszabályi rendelkezésekr ől szóló
10/2014. (II . 24.) OGY határozat 124 . § (1) bekezdésére kérdést kívánok benyújtani Lázár János, a
Miniszterelnökséget vezető miniszterhez,

„Hajlandó-e az NFA abbahagyni a titkolózást az elővásárlási jogok érvényesítése
kapcsán. ?”

címmel ,

amelyre a választ , írásban (elektronikus formában) kérem .

Tisztelt Miniszter Úr!
Az éves meghallgatásán jeleztem önnek azt a tűrhetetlen gyakorlatot, amely szerint az NFA úg y
utasít el feltételezhetően jogos elővásárlási igényeket, hogy ezt a tényt a földhivatalon keresztü l
tudják csak meg az érintettek .
Amikor ezzel kapcsolatos iratokat átadtam önnek, akkor azt az ígéretet kaptam, hogy miutá n
kormány ezt a gyakorlatot ön és a kormány sem tartja tisztességesnek, intézkednek a rendsze r
megváltoztatásáról .
A helyzet azóta sem változott semmit, az NFA továbbra sem ad jogi állásfoglalást, így az ezze l
kapcsolatos jogorvoslatok lehetetlenné vállnak .
Kérdezem Miniszter Ur !
Hajlandóak-e végre az eljárás renden változtatni?
Mi az oka, hogy eddig ebben nem történt el őrelépés?
Számíthatnak-e az ön ígéretére Miniszter Ur ?
Tisztelettel kérem, hogy a választ részemre csak elektronikus úton továbbítsák,
papírformátumra nem tartok igényt . Válaszait előre is köszönjük!

ORSZÁGGYŰLÉSI KÉPVISELŐ

Budapest, 2017 február13 .
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